
 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 27. februar 2018 kl. 18.30 –21.30 

Afbud: Leif Knudsen, Sanne Warming og Jette Severin-Sølbek. 

Dagsorden 
 
Elevrådet: 
Elevrådet havde en formiddag med MS, hvor der blev drøftet værdiregelsæt for Gram Skole. 
Elevrådet arbejder videre og går ud og besøger alle klasser med fokus på værdiregelsættet. 
 

1. Referat godkendt. 
 

2. Høringssvar til Kvalitetsrapporten 2016-2017 (Dorte) 
Herunder gennemgang af Gram Skoles kvalitetsrapport til kommentering 

Høringssvar til den kommunale Kvalitetsrapport udarbejdes 
(Bilag vedhæftet) 

Dorte laver et oplæg til høringssvar og sender ud til bestyrelsen før deadline for høringssvar. 
Punktet med kvalitetsrapport for Gram Skole udsat til næste møde. 
 

3. Orientering vedr. Udvalgets beslutning om skolestart (MS) 
Bilag vedhæftet 
Skolebestyrelsen har ingen kommentar til punktet. 

 
4. Økonomi (LA) – Regnskab 2017 

(Bilag udsendes) 
Gennemgang af afsluttet regnskab 2017. 
2017 afsluttes med et merforbrug på 686.000. Dette merforbrug er opstået, da der i 2017 er 
blevet brugt ekstra lønmidler på pædagogiske tiltag i forhold til enkelte børn med særlige 
udfordringer, tiltag i klasser med særlige udfordringer, visitering af elever, indkøb af 
borde/stole (skolens lager var tømt). Bestyrelsen er løbende blevet informeret om tiltagene 
og de økonomiske konsekvenser. 

 
5. Budget 2018 (LA) 

Orientering  
Kort orientering om budget 2018. 

 



 

 

 

 

6. Antimobbestrategi (NJ) 
Til godkendelse 
Bilag sendes på et senere tidspunkt 
Udkastet rettes ti, godkendelse på SB-møde i marts 2018. 

 
7. SFO, åbningstider (NJ) 

Drøftelse af udvidede/ændrede åbningstider, på baggrund af forældrehenvendelse. 
Der bliver lavet en brugerundersøgelse for SFO’s forældre, hvor et evt. behov for en udvidet 
åbningstid bliver undersøgt. Punktet sættes på SB-møde, når undersøgelsen er afsluttet. 

 
 

8. Gram Skole – her og nu (Dorte og MS) 
 - Herunder orientering om kommende skoleårs planlægning, antal klasser m.m. 
Drøftelse af punktet, tages op igen på et SB-møde i løbet af foråret. 

 
9. Evt. 

 
 
Med venlig hilsen 
Dorte og Majbrit 


